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One of the 20th century's most celebrated image-makers, this collection, in a
generously oversized format, focuses on Elliott Erwitt's distinctive photographs of
dogs. In a heartfelt and original tribute to man's best friend, this photographic master
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captures all the diversity of the canine kingdom. We witness Fido's many moods from
playful, perky scamp to quiet and constant companion. Ranging from daring little imps
to lumbering and gentle beasts, Erwitt's images unveil the quirkiness that makes these
creatures so beloved while combining an unerring sense of composition with the
magic of the moment.
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评论

摄影生涯五十年，走遍世界拍狗狗，还是很有意思的，都不重样，特别注重展示人狗关
系。上图书店立读。
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-----------------------------
有几套组图特别好

-----------------------------
人与狗⋯⋯不许笑啊，不许笑

-----------------------------
Magnum网站看的，非常有趣～动物什么的最难拍摄。

-----------------------------
别错过后勒口艾略特在狗展上假装一只狗的照片！

-----------------------------
动物真的很难拍，这位拍得真实又有趣。一本看完真的心情很舒畅。

-----------------------------
我的贝贝小狗狗已经去世两年了，去世那年她十岁。依然没有勇气再养一只。

-----------------------------
温情和幽默

-----------------------------
funny

-----------------------------
我分不清老头儿是把狗拟人，还是把人拟狗。

-----------------------------
在维也纳的airbnb住处找到的为数不多看得懂的书，其他都是德语…主人家有一只可爱
的拉布拉多，可能是他们买这本书的原因吧。首页混进了一只猫哈哈哈哈。
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